
ZAPISNIK
26. sjednice oPiINsKoc VIJECA oPe INE LovRAN, odriane dana 30. listopada 2019. godine,
u vije6nici Opdine Lovran,
Zapoicto u 17.06 sati.
Pozdravljajuii nazodne, predsjednik Opcinskog vijeca, Branislav PETKOVIC, zamolio je da se izvrSi
prozivka.
Utvrtlujc se da je sjednici nazotno l2 vijednika i to: Branislav PETKOVIC, Marina ISKRA, BoSko
MARIJANAC, Elvira JOVIC BAN, BoZidar SPASOJEVIC, Vanja TANCABEL, Patricia JAKUPEC,
Neven MOHOROVICIC, Durdica TANCABEL, Drago KOROSAK, Rene DUSEVIC i Natasa
MILJAK.

Osim vijeinika Opiinskog vijeia Opiine Lovran, na sjednici su nazodni: op6inski nadelnik, Bojan
SIMONIC, te v.d. prodelnice, Tamara MITTEL.

Jednoglasno (12 ,,2a") je zakljudeno da zapisnik po sluZbenoj duZnosti vodi Marina GRUBESIC, a za
ovjerovitelje zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno (12 ,,2a"), su izabrani Rene DUSEVIC i Neven
MOHOROVIEIC.

Predsjcdnik Op6inskog vijeia otvorio je

VI.TECNI'KA PITAN.IA

U 17: 09 h, sjednici se pridruZuje gospodin Siniia VILKE pa Yijete s 13 vijetnika nastavlja s radom

Naielnik SIMONIC, zahvalio se gospodi Tancabel. na postavljenom pitanju. NaglaSava kako je zbog
velikog obima posla vezanog uz pitanje smcia, zaduZio jednog rcferenta koj i se bavi Komunalcem i
svime vezanim uz smece, a to je Branka Radii, koja je ujedno ilan Povjerenstva za izmjenu Plana
gospodarenja otpadom. Tamara Mittel i Branka Radii su bile na sastanku u Komunalcu, te moli gospotlu
M ITTEL za detaljnrje informacije.
Gospoala MITTEL iznosi kako je doista stupila na snagu nova Uredba, teje dan rok od tri mjeseca za
uskladivanje akata. U Uredbi su formirane nove kategorije potroSada, u demu su vidtjive (uodene)
nelogidnosti. Na sastanku su prisustvovali predstar.nici opiina Lovran, Matulji i Moicenidka Draga, dok
je Grad Opatija vei dao najar,rro savjctovanje svoj novi prijedlog odluke, kojije donio sam, bez suradnje
s opiinama. Kada se odluka bude donosila morat ie se uskladiti s novom Uredbom.
Gospodin KOROSAK, postavlja pitanje, kolikojejoS novaca potrebno nadoplatiti za objekt Soleko?
Natelnik SIMONIt, odgovara daje potrebnojoS isplatiti razliku do 5.200.000,00 kn.
Gospoala JAKUPEC, pozdravlja nazoene, te postavlja pitanjc vezano uz Dom u Lignju, zbog
informacije koju je dobila, a odnosi se na to da je Boiarski klub Liganj prestao postojatijcr nemaju dctiri
joga koja su im potrebna, te su se udruZili s Boiarskim klubom Lovranska Draga. Takotler ju zanima
jesu li za isti osigurana sredstva u Proradunu, jer zna da su postojali projekti za obnolu Doma.
Naielnik SIMONIC, zahvaljuje Sto ga se podsjetilo na tu temu. Nekoliko puta se razmatralo kako
rije5iti problem obnove Doma i nedostatka prostora. Smatra daje dobro kupiti okolne terene, da bi se

isti mogao pro5iriti, jer trenutadna vclidina terena predstavlja problem za izvodenje radova. Smatra da
je mogu6e napraviti detiri joga, no onda se javlja problem manjka prostora namijenjenog publici.
Postojcii projekti su bili skupi, a takoder u njima nisu evidentirane prostorije u potkovlju koje koristi
Park prirode Udka. Istide kako planira osigurati sredstva za obnow Doma u Lignju u ProraLlur,:,u 2a2020.
godinu i upoznaje vijeinike s informacijom da je LAG raspisao natjedaj, putem kojeg bi se mogla
osigurati sredstva za obnolu Doma.
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Kako viic nqe bilo vijcinidkih pitanja. Predsjednik Op6inskog vije6a istajc zakljudio.

Gospoila TANCABEL, pozdravljajuii nazodne, postavila pitanje Op6inskom nadelniku. Pitanje se

odnosi na informacijc koje kuZe u medijima, a odnose se na poskupljenje sme6a.



Utvrtluje se da je jednoglasno (13 ,,2a") usvojen sljededi

DNEVNI RED
l. Usvajanje zapisnika 25. sjednice Opdinskog vijeda Optine Lovran
2. Izvjeide Opdinskog nalelnika za razdoblje sijeianj - lipanj 2019.
3. Utvrtlivanje namjene poslovnog prostora u Lovranu, Trg slobode 4
4. GIOTE ADRIATIC d.o.o. Zagreb, ponuda za preuzimanje dionica dru5tva LRII d.d.
5. Informacija o odrZanim sjednicama radnih tijela - Koordinacijskog odbora "Opdina Lovran

- prijatelj djece" (37. sjednica,2.r0.2019.)

Ad l. Usvajanje zapisnika 25. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Lovran
Kako sc nitko od vijcinika nijejavio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 25. sjednice Opiinskog
vijcia, predsjednik Opdinskog vijeda je zapisnik dao na glasanje.
Utvrduje se da je jednoglasno (13 ,,2a") usvojen zapisnik 25. sjednice Opdinskog vijeda Op6ine
Lovran.

Ad 2. IzvjeS6e Op6inskog naielnika za razdoblje sijeianj - lipanj 2019.

Naielnik SIMONIC, prema Zakonskoj obvezi podnosi IzvjeSic o radu za sijeianj lipanj 2019. Istide
da je u svom Izvjeiiu napisao najbitnrje stvari kojc su se u tom razdoblju odvijale te smatra da nije
potrebno detaljnije obrazloZenje Izrjeica s obzirom da su ga svi vijccnici dobili u pisanom obliku.

Prcdsjcdnik Opiinskog vijeia otvorio je raspraru

Gospotla MILJAK, postavlja pitanjc vezano uz 3.t cable, je li to ista tema o kojoj se ve6 raspravljalo u
proslom sazi!u Vijeda?

Naielnik SIMONIC obja5njava kako je firma 3. t cable izrazila komercijalni interes za povladenje
optidkih kablova,,od ku6e do kuie", kako bi nakon toga svoju infrastrukturu mogli ,,iznajmljivati"
zainteresiranim operaterima. Usluga postavljanja infrastrukture bila bi besplatna, te bi se kasnije
naplaiivalo od opcratcra koriStenje istc.

Kako sc vi5e nitko od vijeinika nijc javio za raspra,v'u, Predsjednik Opdinskog vijeda raspraw je
zakljudio te se pristupilo glasanju.
Utvriluje se da je jednoglasno ( 13 ,,2a") donesen sljededi

Zakljutak
Prihvada se IzvjeS6e o radu Opdinskog naielnika za razdoblje sijeianj - lipanj 2019.

Ad 3. Utvrtlivanje namjene poslovnog prostora u Lovranu, Trg slobode 4
Predsjednik Opiinskog vije6a zamolio je gospodu Miljak, a kasnije i gospodina Vilkea da proditaju
zakljudke Odbora.
Gospotla MILJAK, u ime Odbora za prostomo uredcnjc proditalaje zakljudak donesen na 26. sjednici
odrZanoj dana 28. Iistopada 20i9. godine kojim se prcdlaZe Opiinskom vije6u Opiine Lovran da za
poslovni prostor u Lovranu Trg slobode 4, porr5ine 43 n , utvrdi namjenu iz todke l. GRUPE IV
trgovina prehrambenih proizvoda, po podetnoj cijeni od 45,00 krVm2 mjcsedno, te iz todke l. GRUPE
III papimica, po podctnoj cijeni od 50,00 kn/m2 mjesedno, i upuiuje Opiinskom vije6u Opiine Lovran
na razmatranje i usvajanjc. Nakon proditanog zakljudka, gospotla MILJAK istidc da u napisanom
zakljudku nedostaje dio odluke, u kojem Odbor prepuSta nadelniku odluku da li 6e u spomenuti prostor
smjestiti prijenosni ured Komunalca kojije do sada djelovao u prostoru galerije Lovranski guc, a sve do
rjeSavanja problema sa smeiem i do raspisivanja natjedaja za spomenuti poslovni prostor.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo proditao je zakljudak donesen na 2zl= 25. sjednici
Odbora odrZanoj dana 29. listopada 2019. godine, kojim se prihva6a prijedlog Odlukc o utvrdivanju
namjene poslor.nog prostora u Lovranu Trg slobode 4, pow5ine 43 nO, i to samo za namjenu iz todke
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l. GRUPE IV trgovina prehrambenih proizvoda, po podetnoj cijeni od 45,00 kr/m2 mjesedno.
PredlaZe se da se predmetni poslovni prostor privremeno namijeni za kancelarijski prostor kojeg bi
zakupio Komunalac d.o.o. Jurdani za podjelu vretica za odvojeno sakupljanje otpada, te da sc nakon
prestanka potrebe za istim, raspiSe nadedaj sukladno utvrtlenoj namjeni poslovnog prostora. Prijedlog
se upuiuje Opiinskom vijeiu Opiine Lovran na razmatranje i usvajanje.

Predsjednik Opiinskog vijeia olvorio je raspravu po ovoj todki.

Gospodin SPASOJEVIC, postavlja pitanje o praznom poslovnom prostoru na trZnici Lovran, tejc li
rnoguic smjestiti prijenosni ured Komunalca u taj prostor.
Gospodin PETKOVIC odgovara kakoje isti vei dan u zakup teje u fazi renoviranja.
Gospoila TANCABEL podrZava prijedlog da prijenosni ured Komunalca privremeno bude na adresi
Trg slobode 4 te isto tako predlaZe da se gradanima Lovrana omoguiiti i plaianje raduna za vodu u
istom prostoru.
Naielnik SIMONIC istide kako se to ne moZc objediniti, jer to nisu iste firme, le bi to dovelo do
problema. Naplatu vode wii tvrtka Libukom, tejejedino moguie pronaiijoj drugi adekvatan prostor.
Gospodin KOROSAK istidc kakoje potrebno voditi raduna da se prazni poslovni prostori namijene za
djelatnosti koje Lovranu nedostaj u.

Natelnik SIMONId prihvatio je zakljudak Odbora za prostomo uretlcnje, uz obrazloZcnje da je
potrcbno voditi raiuna da se neki poslovni prostor namijeni za papirnicu jer da je u saznanju da ic do6i
do zatvaranja postojeieg poslovnog prostora papimice koja se do sada nalazi u centru Lovrana, a za oval
prostor postoji vec inlcres druge papirnicc.

Predsjednik Opdinskog vijeda rasprart je zakljudio te se pristupilo glasanju o prijedlozima Odbora.
Prvo se glasa o prijedlogu Odbora za gospodarstvo, koji je vedinom glasova (2 ,,2a,, 9 ,,protiv", 2

,,suzdrian") odbijen.
Kako je prijcdlog Odbora za prostorno ureilenje prihvaien, pristupa se glasanju u cijelosti.

Utvriluje se da je vedinom (9 ,,2a",I ,,protiv" i ,,3" suzdrian) donesen sljede6i

Zakljutak
l. Za poslovni prostor u Lovranu, Trg slobode br.4, povr5ine 43 m2, utvraluje se namjena

iz toike l. GRUPE IV - trgovina prehrambenih proizvoda, po poietnoj cijeni od 45,00 kn
m/2mjeseino, te iz toike l. GRUPE III - papirnica, po poietnoj cijeni od 50,00 kn
m/2mjeseIno.

2. Predmetni poslovni prostor privremeno namijeniti za kancelarijski prostor kojeg bi
zakupio Komunalac d,o.o. Jurdani za podjelu vredica za odvojeno sakupljanje otpada, a
nakon prestanka potrebe za istim, raspisati natjeiaj sukladno utvrilenoj namjeni
poslovnog prostora,

Ad 4. GIOTE ADRIATIC d.o.o. Zagreb, ponuda za preuzimanje dionica dru5tva LRH d.d.
Predsjednik opiinskog vijeia zamolio je gospotlu Miljak, a kasnije i gospodina vilkea da proditaju
zakljudke Odbora.
Gospotla MILJAK, u ime Odbora za prostomo uredcnje proditalajc zakljudak donesen na 26. sjednici
odrianoj dana 28. listopada 2019. godine kojim se donoSenje odluke prepu5ta Opiinskom vijeiu.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo proditaoje zakljudak donesen na 25. sjednici Odbora
odrZanoj dana 29. listopada 2019. godinc, kojim se prcdlaZe Opiinskom vijedu Opiine Lovran da se
suglasi s prihvatom obvezujuie ponude GIToNE ADRIATIC d.o.o. iskazanoj drustru Nova Libumija
d.o.o. Opatiji, dijije dlan iOpiina Lovran sa 23,26Vo udjela, za prcuzimanje dionica druStva LRH d.d.,
po cijeni koju je ponuditelj obvezan uplatiti u iznosu od 4.761,17 kn, a uprihodovana sredstva da se
namijene za realizaciio, kapitalnih projekata Opiine Lovran. Prijedlog se upuiuje Opiinskom vijeiu
Opiine Lovran na razmatranjc iusvajanjc.

Natelnik SIMONIT iskanrje razo(aranje Sto Odbor za prostomo uealenjc nijc zauzco svoj stav kao
savjetodavno tijelo. Opcina Lovran nema dionice, negoje dlan Nove Libumije d.o.o. koja ima dionica.



Stavajc daje ovo novdano do sada najbolja ponuda. Vczano uz ol,n todku Zcli da se vijeinici upomaju
s temom i zauzmu svoj stav, iako odluku donosi sam kao nadclnik Opiine Lowan.

Predsjednik Op6inskog vijeia otvara raspra\.u po ovoj todki.

Gospoila MILJAK, kao predsjednica Odbora za prostomo uredenje, osw6e se na komentar nadelnika,

te iznosi kako smatra da nije u nadleZnosti Odbora ova todka po kojoj se raspravlja.

U 18:14 sjednicuje napustio vijetnik,gospodin Vanja TANCABEL te Vijete s l2 vijetnika nastavlja s
radom.

Nakon ka6e rasprave i uvida u priloZenu dokumentaciju vije6nici zauzimaju stav po pitanju prodaje

dionica.

Predsjednik Opdinskog vijeta rasprar.u jc zakljudio te sc pristupilo glasanju.

Utvriluje se da je vedinom (ll ,,2a" i I ,,suzdrian") donesen sljededi

Zakljutak
Vijede je stava da bi se dionice dru5tva LRH d.d. Opatija trebale prodati, s obzirom da se ne zna

kakva 6e biti situacij u u budu6nosti s istima, a takotler ne postoji interes za suvlasni5tvo jer Opdina

Lovran s tog osnova ne moie utjecati na poslovanje LRH d.d.

Ad 5, Informacija o odrZanim sjednicama radnih tijela - Koordinacijskog odbora "Opdina
Lovran - prijatelj djece" (37. sjednica, 2.10.2019.)
Opiinsko vijeic je primilo na znanje informaciju o odrZanoj 37. sjednici Koordinacijskog odbora
Opiina Lovran prijatclj djccc" odrZanoj dana 2. listopada 2019. godine.

Kako nitko od vijccnika vi5c nijc imao pitanja, Predsjednik Opdinskog vijeda, zahvalio se svima na

radu Vijeia i u 18,25 sati zakljudio 26. sjednicu Opiinskog vijeia Opiine Lowan.

Dovrieno u 18.25 sati.

Zapisnilar:
Marina Grube5id

Predsjednik Opdinskog vijeda:
Branislav Petkovi6

Ovjerovitelji zapisnika

Rene Du5evi6

Neven Mohoroviii6
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